



·*·* Festive Buffet Calendar * *.

		1-23, 28-29 Dec 12月1至23, 28至29日	1-23, 30 Dec 12月1至23, 30日	1-23, 26, 31 Dec 12月1至23, 26, 31日	24-25 Dec* 12月24至25日*	27 Dec 12月27日	1 Jan 1月1日
		Mon - Thu 星期一至四	Fri 星期五	Sat - Sun 星期六至日	12/42 (112) Д	12/12/14	2/4214
Lunch 午餐 12:00 - 14:30	A: C:	HK\$458 HK\$358	HK\$458 HK\$358				
Lunch I 午餐首輪) 11:30 - 13:30	A: C:			HK\$498 HK\$398	HK\$538 HK\$438	HK\$498 HK\$398	HK\$448 HK\$348
Lunch II 午餐次輪) 14:00-16:00	A: C:			HK\$498 HK\$398	HK\$538 HK\$438	HK\$498 HK\$398	HK\$448 HK\$348
Dinner 晚餐 18:30 - 21:45	A: C:	HK\$688 HK\$518				HK\$758 HK\$538	HK\$748 HK\$598
Dinner I 晚餐首輪) 17:30 - 19:45	A: C:		HK\$758 HK\$538	HK\$758 HK\$538	HK\$798 HK\$598		
Dinner II 晚餐次輪) 20:15 - 22:30	A: C:		HK\$758 HK\$538	HK\$758 HK\$538	HK\$798 HK\$598		

A: Adults 成人 C: Children 小童

- * Book and settle full payment on or before 15 December 2022 to enjoy a 15% off discount. (Applicable to 24-25 December 2022 only)(E-shop only) 2022年12月15日前訂座並付全數可享85折優惠。(只適用於2022年12月24至25日) (只限網店)
- Extra HK\68 per person to enjoy free-flow house sparkling wine, house wines, draught beer, juices and soft drinks. (lunch only) 每位可另加HK\68無限暢飲精選氣泡酒,餐酒,生啤酒,果汁及汽水。(只限午市)
- Extra HK\68 per person to enjoy free-flow house sparkling wine, house wines, draught beer, juices, soft drinks and hot chocolate cocktail.
 (dinner only) 每位可另加HK\68無限暢飲精選氣泡酒,餐酒,生啤酒,果汁,汽水及熱朱古力雞尾酒。(只限晚市)
- All prices are subject to 10% service charge. 所有價目需另加一服務費。
- Under the law of Hong Kong, intoxicating liquor must not be sold or supplied to a minor in the course of business.
 根據香港法律,不得在業務過程中,向未成年人售賣或供應令人蘸醉的酒類。
- Opening hours may be adjusted due to regulations announced by the Hong Kong Government.
 營業時間將根據香港政府宣布之最新規定而作出調整。





·*·* European Christmas Dinner * *.





Celebrate the best season of the year with a sumptuous buffet at the stylish Alibi – Wine Dine Be Social with festive delicacies which include:

Foie gras station / Roast turkey / Pacific rock oysters, king prawns, scallops and mussels / Christmas log cake, Christmas green tea opera cake, Eggnog cinnamon crème brûlée and MÖVENPICK Ice-cream station....and many more delicious hot plates!

今個聖誕, Alibi – Wine Dine Be Social 特別準備美輪美奂的自助晚餐, 為您營造一個豐盛的歐陸式聖誕。特意呈獻多款傳統節慶佳餚,包括現場 即煮鵝肝、時令生蠔、大蝦、扇貝和青口、聖誕樹頭蛋糕、聖誕抹茶歌劇院蛋 糕、法式焦糖燉蛋及 MÖVENPICK 雪糕芭菲區,以及一系列精選熱盤。

FESTIVE FEAST 節慶美饌

	1-31 Dec^ 12月1至31日^	24-26 Dec* 12月24至26日*	27 Dec 12月27日	
FESTIVE LUNCH 特色午餐	11:30 - 14:30	11:30 - 15:00		
2-course Set Menu 兩道菜	HK\$248	HK\$298	HK\$298	
3-course Set Menu 三道菜	HK\$268	HK\$328	HK\$328	
4-course Set Menu 四道菜	HK\$288	HK\$358	HK\$358	
FESTIVE DINNER 特色晚餐	18:00 - 22:00			
3-course Set Menu 三道菜	HK\$438		HK\$438	
4-course Set Menu 四道菜	HK\$468		HK\$468	
Christmas Dinner Buffet# 聖誕自助晚餐#(18:30 - 21:30)		A: HK\$658 C: HK\$488		

A: Adults 成人 C: Children 小童

- ^ Exclude 24-27 December 2022, 2022年12月24至27日除外。
- # Extra HK\288 for a bottle of house Champagne. 另加港幣288元可享精選香檳一枝。
- # Extra HK\238 per person to enjoy free-flow house Champagne, house wines, selected beers, juices and soft drinks. 每位可另加港幣238元無限暢飲精環香格,餐酒,特環啤酒,果汁及汽水。
- # Extra HK\88 per person to enjoy free-flow juices and soft drinks. 每位可另加港幣88元無限暢飲果汁及汽水。
- All prices are subject to 10% service charge. 所有價目需另加一服務費
- Under the law of Hong Kong, intoxicating liquor must not be sold or supplied to a minor in the course of business. 根據香港法律, 不得在業務過程中,向未成年人售賣或供應令人麵醉的酒類。
- Opening hours may be adjusted due to regulations announced by the Hong Kong Government.
 營業時間將根據香港政府宣布之最新規定而作出調整。



BOOK NOV 立即預訂



·*·* Winter Solstice * · *·





- Available from 10 December to 22 December 2022, from 11:00am - 8:00pm daily.

 益菜於2022年12月10日至12月22日,每天早上11時至晚上8時供應。
- Orders shall be placed at least one day before the pick-up date by calling hotline: +852 3552 3301.
 賓客須於取餐日期最少一天之前致電 +852 3552 3301 下單。

WINTER SOLSTICE FESTIVE POON CHOI 冬至節日盆菜

Elevate your Winter Solstice reunion gatherings in the comfort of home with the festive poon choi crafted by MICHELIN-starred Ming Court Executive Chef Li Yuet Faat and his team.

於冬至與摯愛團聚歡暢,圍桌舉箸品嚐由米芝蓮星級粵菜食府明閣行政總 廚李悅發師傅及其團隊精心炮製的節日盆菜,把窩心滋味帶回家中。

Whole Abalone (Ten-Head), Fish Maw, Dried Oyster, Sea Cucumber, Conpoy, Prawn, Barbecued Pork Loin, Pig's Trotter, Deep-Fried Dace Fish Balls, Bean Curd Sheet, Okinawa Mozawa Seaweed, Shiitake, Turnip, Lotus Root, Chinese Lettuce, Braised in a Clay Pot 原隻鮑魚(10頭)、花膠、蠔豉、海參、瑤柱、海蝦、燒腩肉、豬手、鯪魚球、枝竹、水雲、花菇、蘿蔔、蓮藕、生菜

	Original Price 原價	LANGHAM SUPPER CLUB member price LANGHAM SUPPER CLUB 會員優惠價
For four persons 四位用	HK\$1,588 net	HK\$1,388 net
For eight persons 八位用	HK\$2,888 net	HK\$2,688 net

Receive one complimentary box of Ming Court Supreme Barbecued Pork Loin Gift Box (valued at HKS238), upon pre-ordering Winter Solstice Poon Choi (for eight persons) with full payments on or before 15 December 2022.

凡於2022年12月15日前預訂並付款冬至節日盆菜(八位用),即獲贈明閣至尊 叉燒禮盒乙份(價值港幣238元)。

- Served in a reusable casserole clay pot, which can be reheated with an open flame or induction cooker.
 以可循環再用的砂鍋奉上,並可以明火或電磁爐加熱。
- Pick-up location: Level L, Cordis, Hong Kong, 555 Shanghai Street, Mongkok 取餐地址: 九龍旺角上海街555號香港康得思酒店L樓層



立即訂購

**** Breezy Winter ***



Embrace the holiday spirit with your loved ones with "Breezy Winter" cold seafood platter, baked Alaska dessert and Château de Berne 'Romance' Rosé at The Garage Bar, an ideal venue for an al fresco experience.

與摯愛於星空下一同投入節日氛圍中! The Garage Bar 為您帶來節日海鮮拼盤及甜品 火焰雪山,再添配 Château de Berne 'Romance' 玫瑰酒,為豐盛的一年完美作結。

1-31 December 2022 2022年12月1至31日

HK\$588 per person[#] (minimum 2 persons) 港幣588元[#] (最少兩位)





- # Extra HK\188 per person to enjoy free-flow house Champagne for 2 hours.
- # 每位可另加港幣188元享用2小時無限暢飲精選香檳。
- All prices are subject to 10% service charge.
 所有價目需另加一服務費。
- Under the law of Hong Kong, intoxicating liquor must not be sold or supplied to a minor in the course of business.
 - 根據香港法律,不得在業務過程中,向未成年人售賣或 供應令人顫醉的酒類。
- Opening hours may be adjusted due to regulations announced by the Hong Kong Government.
 營業時間將根據香港政府宣布之最新規定而作出調整。







.+.. Sweet Treats * . *.





CHRISTMAS LIMITED-EDITION BLACK FOREST LOG CAKE

聖誕限定黑森林樹頭蛋糕

Looking for festive sweet treat? Calories don't count in December. Share the sweetness of the Christmas Black Forest Log Cake with loved ones! The Log Cake is a harmony of soft and fluffy chocolate sponge cake and airy fresh whipped vanilla cream, combined with the fruity cherry jam and embellished with creamy chocolate mousse.

尋找節日甜點的縱影?年末需要一點甜,令氣氛升溫。與摯愛分享節日限定的聖誕黑森林樹頭蛋糕!這款樹頭蛋糕由鬆軟的朱古力海綿蛋糕,包裹著輕盈的雲呢嗱忌廉,配合香甜的車厘子果醬以及香濃朱古力驀絲,昇華多重層次口處。

0.51b 半磅	11b 一磅	1.5lbs 一磅半
HK\$198	HK\$338	HK\$398

Available from 1-31 December 2022 於2022年12月1日至31日期間供應

- LANGHAM SUPPER CLUB members can enjoy 15% off.
 LANGHAM SUPPER CLUB會員預訂可享八五折優惠。
- Guest can place order online with 48-hour advance notice, or purchase from our cake shop located at The Place on Level L from 11am 9pm daily while stocks last. 客人可於48小時前在網上預訂,或於每天早上11時至晚上9時期間,親臨位於香港康得思酒店 L樓層之 The Place 餅店即場購買及取貨 (現貨蛋糕供應有限,售完即止)。



the place.



·+··* Festive Room Packages *· *·







A BUBBLY HOLIDAY 節日泡泡住宿套餐

Celebrate the festive season with the Christmas limited-edition products by LUSH and embark on a bubbly journey in one of the stylish rooms and suites.

今個聖誕,陶醉於 LUSH 嵐舒聖誕限定產品,展開一趟充滿夢幻泡泡的節日假期,迎接盛大佳節。

- Accommodation for two to four persons in Deluxe Plus or Specialty Suites
- In-room festive decorations (Christmas tree and starry window lightings)
- A complimentary LUSH Christmas limited-edition bath product per room
- Two complimentary bottles of Liquid Gingerbread Man (4 bottles per stay in Two Bedroom Executive Suite with Kitchen)
- Breakfast buffet at The Place for two persons
- 兩位至四位高級豪華客房或特色套房住宿
- 房間節日佈置 (聖誕樹及星夜燈飾)
- · 每房獲贈 LUSH 嵐舒聖誕限定產品
- 免費享用薑餅人無酒精特飲兩支 (入住雙睡房行政套房連廚房可享四支)
- · 每位於 The Place 享用自助早餐

Prices start from HK\$1,499 for one night stay, multiple room types are available. 套餐價錢每房每晚由港幣1,499起, 適用於多種房型。



· *· * Festive Room Packages * * *







FESTIVE DINNER BUFFET STAYCATION

節日特色自助晚餐住宿套餐

Look no further than the staycation packages featuring scrumptious Christmas buffet with your loved ones at Cordis, Hong Kong this season of joy!

香港康得思酒店設計了聖誕住宿套餐連自助餐, 讓您與摯愛於佳節盡情細味節日自助餐。

- · Accommodation for two persons
- · Breakfast buffet at The Place for two persons
- · Christmas Dinner Buffet at The Place for two persons on check-in date
- 兩位客房住宿
- 兩位享用自助早餐
- 兩位入住當晚於 The Place 享用聖誕自助晚餐

Highlights 精選推介:

- · Christmas decorations and party novelties
- Santa Claus parade on 24-25 December at The Place
- · Festive desserts

適用於多種房型。

- 聖誕佈置及派對禮物
- 於12月24-25日在 The Place 幸會聖誕老人
- 節日甜品

Prices start from HK\$2,099 for one night stay, multiple room types are available. 套餐價錢每房每晚由港幣2,099起,



·*·* Festive Shopping *·*·



Looking for the ideal gift to delight family, friends, colleagues and clients alike?

Explore a range of products on our online store, featuring everything from beautifully wrapped spa and dining vouchers to our unique refreshing Sparkling Mint home diffuser and luxury bedding – the options are endless.

歡迎到香港康得思酒店網上商店瀏覽一系列產品,由水療禮券、餐飲禮券 到康得思清新薄荷香氣及舒適床上用品,種類繁多,包羅萬有。



·*·* Hearty Celebration * * *



Celebrate Christmas in our event spaces with festive packages priced from HK\$518 per person for lunch and HK\$798 per person for dinner.

For bookings and enquiries, please contact our Events Specialists at +852 3552 3366 or email to cdhkg.catering@cordishotels.com.

酒店的宴會團隊特別為您度身設計節日歡聚套餐,讓您與好友於酒店的時尚場地共享歡樂時光,午餐每位收費為港幣518元起,晚餐每位港幣798元起。

查詢或預約,請致電+852 3552 3366或電郵至 cdhkg.catering@cordishotels.com。

- Available throughout December 2022. 套餐於2022年12月供應。
- Festive menus can be customised for guests. 節日菜單可根據客人要求度身設計。
- All prices are subject to 10% service charge, 所有價目需另加一服務費。





· *· * Spiced Celebration * * *



Ring in the festive cheer and indulge your senses with a pampering spa treatment at Chuan Spa.

The journey begins with a 30-minute full body exfoliation using mulled wine, cinnamon, walnut and Himalayas Pink Salt to revitalize the skin with incredible glowing effect, allowing you to shine in time for the holidays.

Followed by a 60-minute signature Chuan Harmony body massage using Geranium and Cinnamon oil, giving a rich sense of floral and aromatic notes to soothe the mind and restore essential vitality.

Soak up the festive vibes by enjoying a glass of sparkling wine after the treatment to elevate the relaxation experience.

蒞臨「川」水療中心享受極致放鬆的水療療程,盡情沉醉節慶氣氛。

療程首先以30分鐘去角質護理展開,以香料熱紅酒、肉桂及核桃混合喜馬拉雅粉岩鹽進行身體磨砂,讓您的肌膚綻放亮麗光芒,迎接閃耀節日。

接著可享60分鐘「川」和諧身體按摩護理,以充滿清新花香氣息的天竺葵及肉桂精油,滋潤肌膚、紓緩身心及煥發活力。

療程過後,細嚐一杯氣泡酒,達至全然放鬆,延續節日愉悅之旅。

Priced at HK\$1,388 per person on Monday to Thursday, and HK\$1,488 per person on Friday to Sunday and Public Holidays. 星期一至四每位港幣1,388元,星期五至日及公眾假期每位港幣1,488元。

- Offer is valid from 14 November 2022 until 31 December 2022. 推廣有效期由2022年11月14日起至2022年12月31日。
- Subject to 10% service charge, 需另加一服務費。
- Offer cannot be used in conjunction with other discounts, promotions and membership privileges. 此推廣不可與其他優惠、折扣或會員優惠同時使用。
- Chuan Spa reserves the right to amend or alter the terms and conditions without any prior notice.「川」水療中心保留更改有關條款及細則的權利,恕不另行通知。



OOK NO 立即預訂



LEVEL L, L樓層



LEVEL L. L樓層



LEVEL 5,5樓



LEVEL 6, 6樓

RESERVATIONS 敬請預約 T電話 +852 3552 3028

WHATSAPP +852 6656 2680 (MING COURT) / +852 9717 4727 E電郵 CDHKG.RESTAURANTS@CORDISHOTELS.COM



LEVEL 41, 41樓

T電話 +852 3552 3510 F傳真 +852 3552 3529 E電郵 CDHKG.CHUANSPA@CHUANSPA.COM

CORDIS, HONG KONG 555 SHANGHAI STREET, MONGKOK, KOWLOON, HONG KONG 香港康得思酒店 香港九龍旺角上海街555號

CORDISHOTELS.COM/HONGKONG +852 3552 3388